Dear Members & PMSA's licensees, 親愛的會員及PMSA 持牌人:



## **Children's Thalassaemia Foundation Flag Day** 地中海貧血兒童基金愛心賣旗日

## 19 July 2025 (Saturday) 2025年7月19日 (星期六)

The Chartered Institute of Housing Asian Pacific Branch (CIHAPB) has arranged the following Flag Day: 特許房屋經理學會亞太分會 (CIHAPB) 已安排的賣旗日如下:

Date & Time 日期及時間	19 July 2025 (Saturday) 09:00-12:00 2025年7月19日 (星期六) 09:00-12:00
Venue 地點	Kwun Tong District 觀塘區
Event Goal 活動目標	Thalassaemia major is also known as, Cooley's Anaemia or, Mediterranean Anaemia, which is a serious form of inherited childhood anaemia. Patients with thalassaemia major suffer from severe anaemia due to genetic defect of haemoglobin production; they need blood transfusions and medical treatment to sustain life. The side effect of blood transfusion is an accumulation of iron in their body that causes damage to multiple organs, and therefore patients require iron chelation treatment to remove the excessive iron in the body. This flag selling aims to raise fund for the Children's Thalassaemia Foundation to support the following purposes:
	<ul> <li>Funding iron chelation therapy supplies for thalassaemia major patients;</li> <li>Funding curative treatments such as stem cell transplants &amp; gene therapy and subsidizing self-financed medications for thalassaemia patients;</li> <li>Raising public awareness of thalassaemia through educational seminars, blood donation campaigns, and other initiatives.</li> </ul>
	重型地中海貧血亦稱為地中海貧血或庫利氏貧血,病發於幼童期。重型地貧患者由於身體不能製造足夠的血紅蛋白,因此需要終生接受輸血和藥物治療來維持生命。長期輸血會令鐵質積聚於體內,影響身體各個器官,因此他們亦需要接受除鐵治療,排出身體內的多餘鐵質。這次賣旗活動就是為地中海貧血兒童基金籌款,達成以下目的:
	<ul><li>資助地中海貧血病患者購買除鐵用品;</li><li>資助病友進行血幹細胞移植治療、基因治療以根治地貧及購買自費藥物;</li><li>舉辦不同活動如教育講座、捐血活動等,提高大眾對地中海貧血病的認識及關注。</li></ul>

www.cih.org.hk

Chartered Institute of Housing Asian Pacific Branch

Units 2008-2010, Telford House, 16 Wang Hoi Road, Kowloon Bay, Kowloon, Hong Kong.

**T** (852) 2356 8680

**F** (852) 2356 7332 E apb@cih.org.hk









Organiser 主辦機構	Children's Thalassaemia Foundation has been working hard to ensure patients with thalassaemia major can grow in a healthy and happy environment. 地中海貧血兒童基金致力為患有重型地貧的病人可以健康及快樂地成長。
Programme 流程	(9:00 Registration 登記 (Gathering Point: Kwun Tong MTR Station Exit B3) (集合點: 觀塘港鐵站B3出口) (9:30 Pick-up Stickers, Flag Bags and Volunteer Badge 領取紙旗、旗袋及義工證 (9:35 Group Photo 團體合照 (9:40 Flag Selling 賣旗 11:30 Collection of Stickers, Flag Bags and Volunteer Badge 收回紙旗、旗袋及義工證 (Gathering Point: Kwun Tong MTR Station Exit B3) (集合點: 觀塘港鐵站B3出口) 12:00 End of the Flag Day Fund Raising 賣旗活動完畢
Language 語言	Cantonese 廣東話
Fees 費用	CIH Member – Free of Charge CIH 會員免費參與 PMSA's Licensee – Free of Charge PMSA 持牌人免費參與
Capacity 名額	30 Persons (Priority will be given to CIH Members and a proportion of enrolments will be reserved to PMSA's licensees on a first-come, first-served basis.) 30人 (CIH 會員優先、部分配額將預留給 PMSA 持牌人。報名先到先得。)
CPD	For CIH Member, 3 CPD units under "Personal Development" will be achieved. CIH 會員可獲持續專業發展3單元 (類別: 個人發展)

For enrolment, please scan the QR code or click "<u>REGISTRATION 報名</u>" to fill out the e-form <u>on or</u> **before 3 July 2025**.

如欲報名,請於 2025 年 7 月 3 日或之前掃描 QR 代碼或點擊 "REGISTRATION 報名"填寫電子表格。

For enquiries, please contact CIHAPB Secretariat at (852) 2356 8680 or email apb@cih.org.hk.

查詢請致電 (852) 2356 8680 或電郵 apb@cih.org.hk 與分會秘書處聯絡。



## Chartered Institute of Housing Asian Pacific Branch 特許房屋經理學會亞太分會

## Remarks

- 1. Both successful and unsuccessful enrolments will be replied by email in-between and after the enrolment deadline.
  - 不論報名成功與否,申請者將會在報名之後至截止日期之後通過電子郵件收到結果通知。
- 2. You are welcome to contact CIHAPB Secretariat at (852) 2356 8680 for checking your registration. 歡迎致電 ((852) 2356 8680) 分會秘書處查詢報名情況。
- 3. Enrolment reservations are subject to the final decision of the organizer. 報名留位以主辦單位最終決定為準。